

MAGIC - Manageable Geriatric Assessment

MAGIC wurde von Forschern der Institute für Allgemeinmedizin der Medizinischen Hochschule Hannover und der Universitätsmedizin Göttingen entwickelt. Den Rahmen bildete das Verbundprojekt PRISCUS II der Ausschreibung "Gesundheit im Alter" des Bundesministeriums für Bildung und Forschung.

MAGIC ist eine praxisfreundliche Kurzversion des STEP-Assessments und bietet einen Überblick über relevante Probleme älterer Patienten. Es besteht aus evidenzbasierten Fragen und Tests für das hausärztliche Setting. MAGIC lässt sich in ca. 10 Minuten durchführen. Zusätzlich wird ein Überprüfen des Medikamentenplans empfohlen.

Ansprechpartner / Kontakt

Dr. med. Christiane Müller
Telefon: +49 (0) 551 39-68192
E-Mail: christiane.mueller@med.uni-goettingen.de

MAGIC – Manageable Geriatric Assessment

MAGIC was developed by researchers at Hannover Medical School and University Medical Center Göttingen. MAGIC is part of the PRISCUS II research consortium which is funded by the Federal Ministry of Education and Research within the call for proposals “Health at old age”.

MAGIC is a patient friendly short version of the STEP Assessment and offers an overview of relevant health problems at old age. It consists of evidence based questions and tests for the primary care setting. It takes 10 minutes to perform MAGIC; additionally we recommend a review of the medication plan.

Contact

Dr. med. Christiane Müller
Telefon: +49 (0) 551 39-68192
E-Mail: christiane.mueller@med.uni-goettingen.de